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Mannenteam
van Rijk naar
eerste klasse

Het eerste man-

nen team van

golfclub Rijk van

Nijmegen pro-

moveert naar de

eerste klasse,

het tweede ni-

veau. De ploeg

pakte afgelopen

week de titel in

de tweede

klasse (36

holes). Het team

bestaat uit Mar-

tijn Meijnders,

Kayden Chang,

Bart Jan Holken-

boer, Paul

Spelde, Chri-

stopher Murphy,

Silvio Bierman

en Joris Bremer.

Rijk won alle

wedstrijden.

GOLF

Hammink
succesvol
met Donar

Shane Hammink

staat met Donar

in de halve finale

de play-offs om

de landstitel. De

basketbalploeg

uit Groningen

won donderdag-

avond ook de

tweede confron-

tatie tegen Den

Helder Suns. De

halve finale is

een best-of-five-

serie. Internatio-

nal Hammink uit

Millingen aan de

Rijn is bezig aan

zijn eerste jaar

bij Donar, nadat

hij vorig jaar in

Spanje en eer-

der in de VS 

actief was.

BASKETBAL

Flitsen

■ Robert de Pauw begint morgen met het

Nederlands vrouwenteam (onder 17 jaar) aan

het EK. De bondscoach uit Nijmegen begint

met zijn team tegen Oostenrijk. De talenten-

ploeg speelt daarna in de groepsfase ook

tegen Duitsland en Engeland.

■ Het bestuur van hoofdklasser DFS wil de

leden maandag uitleg geven over de contro-

verse rond de selectie. De spelers besloten

donderdag dat zij vandaag uit solidariteit met

de hoofdsponsor niet in actie komen tegen

Rijnvogels. Het bestuur en de sponsor bot-

sten over de sportieve ambities.

De vrouwenploeg
van Achilles’29 ging
ook in de laatste
wedstrijd in de ere-
divisie onderuit. Ex-
celsior Barendrecht
was gisteravond met
5-0 te sterk. 
De voetbalclub uit
Groesbeek eindigde
zodoende onderaan
in poule B van het
hoogste voetbalni-
veau bij het vrou-
wenvoetbal. De for-
matie van coach
Jürgen Schefczyk
won dit seizoen
slechts 2 keer en ver-

loor 22 van de 25
wedstrijden. 
Eline Koster, Car-
men Simonis, She-
rallin Henriquez
(twee keer) en
Marthe van Erk
scoorden voor Excel-
sior Barendrecht.
Achilles maakte on-
langs bekend na drie
jaar te stoppen met
de vrouwenploeg in
de eredivisie. De
kosten van het elftal
zijn te hoog voor de
vereniging en er is
geen externe finan-
cier gevonden.

VROUWENVOETBAL

Achilles’29 sluit af met
een ruime nederlaag

Kort

Susan Krumins (foto

boven) heeft het

ticket voor de we-

reldkampioenschap-

pen atletiek al bin-

nen. De 32-jarige at-

lete uit Nijmegen liep

donderdagnacht

(Nederlandse tijd) in

Stanford (VS) op de

10.000 meter onder

de internationale li-

miet. Ze eindigde tij-

dens de Payton Jor-

dan Invitational in

Californië als tweede

achter landgenote

Sifan Hassan.

Met een tijd van

31.23,81 dook ze

ruim onder de inter-

nationale limiet voor

de WK, die later dit

jaar in Doha (Qatar)

zijn. Die tijd staat op

31.50 minuten. 

Zowel Krumins als

Hassan liep ook de

internationale limiet

voor de Olympische

Spelen van volgend

jaar (31.25 minuten).

De Atletiekunie en

NOCNSF moeten de

olympische limiet

voor Nederlandse at-

leten nog bekend

maken.

ATLETIEK

Krumins duikt in de 
VS onder de WK-limiet

Sjoerd van der Looy speelt volgend seizoen

bij de Wijchense hoofdklasser AWC. De 22-

jarige verdediger komt over van derdedivisio-

nist JVC Cuijk, waar hij al sinds de Onder 15

voetbalde. Eerder was de Cuijkenaar actief

voor SCE en de voetbalacademie van NEC. 

Van der Looy is de eerste JVC’er die vertrekt

nadat bekend werd dat de club met financi-

ële probleem kampt.

VOETBAL

Van der Looy van JVC naar AWC

Louise Arnoldussen

Nijmegen

D
e nieuwe licentie voor
de eredivisie is al bin-
nen. Waar de clublei-
ding van Vocasa vorig
jaar alles in een paar

weken moest regelen, had de vol-
leybalclub uit Nijmegen nu alle
tijd om de zaken op orde te bren-
gen. ,,Ik hoorde van de volleybal-
bond dat wij één van de twee ver-
enigingen zijn die het voor ko-
mend seizoen het beste voor el-
kaar hebben’’, zegt voorzitter 
Stephan Haukes (57). ,,Daar kun-
nen we heel trots op zijn.’’
De eredivisie heeft de volleybal-

vereniging uit Nijmegen een boost
gegeven, stelt hij. ,,We zijn een
sterkere club geworden. De tribu-

nes zitten, met 400 toeschouwers,
geregeld stampvol. De jeugd mag
bij de eredivisiewedstrijden ballen
rollen, vinden ze geweldig. Waar
veel verenigingen te maken heb-
ben met een terugloop van leden,
blijft ons ledenaantal met 400 le-
den constant. Dat is een mooie
winst van het eerste seizoen.’’

Rentree via zijdeur
Vocasa keerde afgelopen jaar via
een omweg na twintig jaar terug
in de eredivisie. De club nam de li-
centie over van VVP, nadat de for-
matie uit Ede failliet ging. Vocasa
miste in het voorbije seizoen maar
net de kampioenspoule in de ere-
divisie en handhaafde zich daarna
eenvoudig via de degradatiepoule.
Twintig jaar geleden degra-

deerde de Nijmeegse club na twee

seizoenen. Een dergelijk scenario
wil de leiding bij Vocasa dit keer
vermijden. ,,Toen we promoveer-
den hebben we gezegd: we gaan
naar de eredivisie, maar dan wil-
len we ook een blijvertje zijn.’’
Voor Haukes is dit zijn tweede

periode als voorzitter van de club.
Hij is nu twaalf jaar betrokken bij
Vocasa, als voorzitter, trainer en
assistent-trainer. ,,In mijn eerste

Professioneler,
met oog voor het
verenigingsgevoel
Vocasa wil een vaste waarde zijn in de eredivisie.

Voorzitter Stephan Haukes van de volleybalclub kijkt terug op

de comeback. Over professionalisering, het belang van het

verenigingsgevoel en de volgende beproeving in de topliga.

Na de promotie

hebben we gezegd:

we willen een

blijvertje zijn

—Stephan Haukes, voorzitter

VOLLEYBAL TERUGKEER IN DE EREDIVISIE
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Dragons
maakt stap
naar topliga
basketbal
De langgekoesterde wens van

TBG Dragons komt uit. De bas-

ketbalclub speelt komend sei-

zoen in de Dutch Basketball

League. Het bestuur verwacht

binnenkort de licentie te krijgen

om in te stappen. De Horstacker

in Nijmegen wordt de thuisbasis

van de ploeg.

Walter Nieuwkamp

Nijmegen

Daarmee krijgt Nijmegen na jaren
weer topbasketbal, nadat voorgan-
ger Magixx in 2014 stopte. Dragons
probeerde al langer toe te treden tot
de Dutch Basketball League (DBL),
maar voorgaande jaren waren de fi-
nanciën het struikelblok. Door en-
kele nieuwe sponsordeals heeft de
club dit keer genoeg budget. 
,,De eerste stap is gezet’’, zegt

technisch manager Matthew Otten
van Dragons. ,,We beginnen met
minimale middelen, maar met het
perspectief dat we kunnen door-
groeien. Dit is geweldig nieuws,
maar het echte werk begint nu pas.’’
Voor de DBL is een budget van

zo’n 200.000 euro nodig. Het be-
stuur van de basketballeague gaf
eerder aan dat niet alleen wordt ge-
keken naar het startbudget. De or-
ganisatie van de topliga wil dat
teams de financiën voor langere
termijn afgedekt hebben. Vorige
maand viel om die reden Dutch
Windmills uit Dordrecht weg. Die
club werd door de DBL uit de com-
petitie gehaald vanwege financiële
problemen. Met Dragons erbij be-
staat de league weer uit tien teams.
,,Het is een heel proces geweest’’,

zegt Otten over de toetreding van
Dragons. ,,Voor de DBL moesten
we aantonen dat we een solide ba-
sis hebben, zeker na wat er met
Dordrecht is gebeurd. Onze basis is

sterk. De organisatie is de afgelopen
jaren verbeterd, met meer kwaliteit
in het bestuur en meer vrijwilli-
gers. We hebben ons sponsornet-
werk uitgebouwd en met onze
jeugdteams aangetoond dat we een
constante factor zijn. Allemaal za-
ken die meetellen.’’
Wel is er nog veel werk te verzet-

ten. ,,We zoeken een shirtsponsor,
we moeten spelers vastleggen, we
willen dat de businessclub groeit
en we werken er hard aan om onze
achterban te laten groeien.’’
De keuze voor de Nijmeegse

sporthal De Horstacker is bewust.
Dragons is ontstaan als samenwer-
king van een aantal basketbalver-
enigingen uit de regio Nijmegen en
opgezet toen Magixx – dat lang in
Nijmegen speelde en drie jaar in
Wijchen – uit de eredivisie ver-
dween. Dragons is al enkele jaren
met jeugdteams actief op het hoog-
ste niveau. Die teams spelen de
thuiswedstrijden vooral in sporthal
Arcus in Wijchen.
Otten: ,,De Horstacker is geogra-

fisch beter. De hal heeft zich bewe-
zen als basketbalplek. Toen ik als
speler van Donar Groningen daar
speelde, maakte de atmosfeer altijd
indruk. Die sfeer willen we weer
neerzetten. We willen de stad en de
fans achter ons krijgen.’’
Otten wordt komend seizoen de

hoofdcoach, Vincent van Sliedregt
zijn assistent.

De eerste stap is
gezet. Dit is geweldig
nieuws, maar het
echte werk begint nu

– Matthew Otten, manager Dragons

GROESBEEK Boy van de Beek
kampt met de ziekte van Pfeiffer.
De speler van De Treffers is al en-
kele maanden besmet, zo bleek on-
langs uit een bloedonderzoek. Hij
zal vanwege die vermoeidheidsver-
schijnselen tegen IJsselmeervogels
(vanmiddag 15.30 uur) niet bij de
wedstrijdselectie zitten van de
Groesbeekse voetbalclub.
De Nijmegenaar (25) merkte al

langer dat hij niet fit was. De uit-
wedstrijd van de tweededivisionist
tegen Spakenburg begin vorige
maand was de druppel. ,,Normaal
kan ik twee wedstrijden achter el-
kaar spelen, nu was ik in de eerste
helft na elke actie doodop. Ik had al
wel door dat ik niet mezelf was,

maar dat kon ook liggen aan overlij-
den van mijn vader.”
Na het duel met Spakenburg

volgde een bloedonderzoek. ,,Ook
omdat ik geschorst was voor het
volgende duel en we veilig waren
met De Treffers had ik de ruimte
om goed onderzoek te doen. Als dat
niet zo was dan was ik pas na het
seizoen naar de dokter gegaan.”
Van de Beek begon de voor-

gaande twee duels van De Treffers
nog op de bank en viel hij één keer
kort in. ,,Ik had gewoon de puf niet
meer. Het is even afwachten hoe
snel het beter gaat. Ik durf er weinig
over te zeggen. De ene dag gaat het
goed, de andere dag ben ik heel
moe. Dat is frustrerend.”

Van de Beek ontbreekt bij
De Treffers door Pfeiffer

Vocasa: hal
in Noord
als nieuwe
thuisbasis
NIJMEGEN De verouderde

Vocasahal in Neerbosch-

Oost vormt met het lage pla-

fond al jaren een probleem

voor de volleybalclub. De

‘sporthal plus’ die wordt ge-

bouwd in Nijmegen-Noord en

in de zomer van 2021 af moet

zijn, zou voor de eredivisio-

nist dé oplossing zijn.

Vocasa maakt er geen geheim
van een vaste gebruiker van de
hal te willen worden. ,,We zijn
in gesprek met potentiële ge-
bruikers’’, laat een woordvoer-
ster van de gemeente weten.
,,Doelstelling is dat de sporthal
plus voor meerdere sportvereni-
gingen een toekomstbestendige
voorziening wordt; wij brene-
gen de wensen en behoeften
van de clubs in kaart.’’
Voorzitter Stephan Haukes

van Vocasa ging al met de ge-
meente om tafel om de aanbeve-
lingen van zijn club uit te spre-
ken. ,,Wij willen het liefst dat de
hal onze volledige thuisbasis
wordt. We willen een volleybal-
vereniging zijn voor de top,
jeugd en de breedteteams’’, legt
hij uit. ,,Het belangrijkste is dat
onze teams alle wedstrijden
daar spelen. Zo blijft de jeugd
betrokken bij de topteams. Die
verbinding is voor ons belang-
rijk. Ons mannenteam traint nu
in Cuijk, omdat er anders geen
ruimte is. Dat gaat ten koste van
het verenigingsgevoel.’’
Vocasa heeft voorstellen ge-

daan over de grootte van de hal,
het plaatsen van uitschuifbare
tribunes en de bouw van multi-
functionele ruimtes voor verga-
deringen en teambijeenkom-
sten. ,,Dat leidt tot meerkosten,
maar kan mogelijk door een ar-
chitect budgetneutraal worden
ingepast’’, zegt de woordvoer-
ster van de gemeente. ,,We wil-
len de gesprekken eind 2019 af-
ronden. Wij gaan ervan uit dat
Vocasa één van de gebruikers
wordt van de hal.’’ Haukes
hoopt eind van het jaar een ‘go’
te krijgen. ,,Nijmegen-Noord is
booming met kinderen, als die
komen volleyballen zou dat een
extra boost geven.’’

400
n Volleybalvereniging Vocasa

heeft zo’n 400 leden. Waar

veel clubs kampen met terug-

lopende ledenaantallen gaf

het eredivisieteam de Nij-

meegse vereniging een im-

puls.

periode als voorzitter, negen jaar
terug, deed een kleine groep
mensen alles’’, zegt de voormalig
oefenmeester. ,,Ik moest nog net
niet zelf de netten ophangen.
Toen ik drie jaar geleden voor de
tweede keer voorzitter werd, heb
ik gezegd: zo ga ik het niet meer
doen. Nu zijn er veel meer men-
sen bij betrokken. Alle posten
zijn bezet, ik kan me richten op
de hoofdlijnen.’’

Professioneler
Dit seizoen was handhaving het
streven, maar Haukes legt de lat
voor komend jaar hoger. ,,We
gaan spelen voor de play-offs’’,
zegt hij. ,,We hopen voor juni
onze selectie rond te hebben,
met een aantal nieuwe, ambiti-
euze spelers. De jonge gasten die
we hadden blijven, een aantal
oudere spelers stopt. De selectie
moet nog aangevuld worden. Ik
wil het liefst een karakterspeler
bij de groep, die wat extraverter
is. Een speler die de ploeg op
sleeptouw kan nemen.’’
De club kijkt met een schuin

oog naar Papendal, naar het ta-
lententeam van de volleybal-
bond. ,,Die jongens breken lang
niet allemaal door. Wij hopen
een alternatief te zijn, want die
spelers zijn van hoog niveau.’’
Om de play-offs te bereiken,

gooit Vocasa het aantal trai-
ningsuren omhoog. Er zal mini-
maal vier keer per week worden
getraind. Daarnaast krijgen de
spelers vaste contracten en
denkt de club mee op persoon-
lijk vlak. ,,We willen spelers hel-
pen op het gebied van huisves-
ting en het vinden van een stu-
die, en ons sponsornetwerk ge-
bruiken om een baan te regelen.
Dat ging voorheen allemaal

mondjesmaat, maar wordt nu of-
ficieel geregeld.’’
Om een constante waarde te

zijn in de eredivisie moet de club
professioneler gaan werken.
Daarin heeft Vocasa volgens
Haukes al een stap gezet. ,,We
hebben met Bas Mollevanger een
verenigingsmanager aangesteld.
Die is een bindende factor tus-
sen alle teams en regelt de orga-
nisatorische zaken.’’ Dat levert

onder andere al meer vrijwilli-
gers op. ,,Mensen willen sneller
aan een project meedoen als ze
merken dat alles goed geregeld
is.’’
Een speerpunt is de verbin-

ding tussen de eerste teams
(mannen én vrouwen) en de rest
van de vereniging. ,,Bij ons draait
het om meer dan alleen wed-
strijden spelen.’’ Zo helpt de
jeugd bij wedstrijden van de eer-
ste teams. En geven de topteams
clinics en trainingen aan de
jeugd. ,,Een speler van het eerste,
Colin Zuijdgeest, is trainer van
een van onze jeugdteams. Dat
soort dingen werken enorm po-
sitief voor het verenigingsge-
voel.’’

▲ Spelers Tom Kottink (links)

en Max van der Weerden van

Vocasa vieren een punt in de

thuiswedstrijd tegen SSS.

FOTO DAVID VAN HAREN

We helpen spelers
met huisvesting en
via ons netwerk om
een baan te vinden

—Stephan Haukes


